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Jaarlijks terugkerende werkzaamheden zijn
 het snoeien van heggen en struiken (o.a. beuk, laurier, liguster, veldesdoorn, 

hazelaar, vlier, winterjasmijn), vaak meerdere keren per jaar;
 het knotten van bomen (plataan. bolacacia's, leilindes); de gestripte takken worden 

vervolgens gebruikt ter versterking van de houtril langs de vijver, of gehakseld;
 het maaien en afsteken van het grasveld, ongeveer 10 keer per jaar;
 het verwijderen van onkruid op de bestrating (steencirkels en stenen paden), in het 

groeiseizoen maandelijks; hier kwam de nieuw aangeschafte bosmaaier met extra 
accu's goed van pas;

 het vrijhouden van het wandelpad rond de vijver; ook hier: de bosmaaier.
Deze werkzaamheden vormen het leeuwendeel van onze activiteiten in de Binnenhof.

Voor de tweede keer werden dit jaar de zogenoemde 'Tuindagen' georganiseerd. Eén keer 
per maand komen in de periode maart – november de omwonenden (verenigd in een 
whatsappgroep van ruim 20 leden) op een zaterdagochtend helpen bij de klussen die op dat 
moment gedaan moeten worden. De opkomst viel dit jaar soms een beetje tegen.

Daarnaast zijn werkzaamheden verricht aan en naast een gebiedje dat 'de bamboebak' wordt 
genoemd. De hoger gelegen bak werd afgegraven zodat een glooiend stukje terrein ontstond
dat beplant werd. Het is de bedoeling dat het stenen gedeelte van het vijverpad niet meer 
met een hoek langs de bamboebak loopt, maar eerder een afslag neemt naar de het grindpad 
rond de vijver. Een deel van het resterende stenen pad (dat vol zit met bulten door de 
wortels van de treurwilg) is dan niet meer bestemd voor wandelaars. Hierover wordt nog 
nagedacht. Dit werk moet nog afgerond worden.

Vermeldenswaard is ook nog:
 De juli-storm veroorzaakte schade aan met name de treurwilg. De kop en een zijtak 

scheurden af. Door 'Eigen Houtje' werden daarna nog enkele andere zwakke takken 
verwijderd en door ons opgeruimd. Voorzien is dat eind januari 2024 de boom 
gekandelaberd gaat worden.

 Op de plek aan de vijver waar zich vroeger de steiger bevond, werd door ophoging 
van een stukje terrein een (nieuwe) uitzichtplek gecreëerd. We hopen dat er in de 
nabije toekomst toch weer een steiger kan komen, misschien met een subsidie via 'De
Stem van Groningen'.

 Langs de vijver, naast het stenen pad, werd een bramenpad aangelegd.

We zijn niet toegekomen aan voorgenomen werkzaamheden op het eilandje. Na overleg met
het bestuur (“laat het zoals het is”) gaan we dit heroverwegen.
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